
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr CVI/2023 

CVI Sesja w dniu 10 sierpnia 2023 

Obrady rozpoczęto 10 sierpnia 2023 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal – Radny zwolnił się z posiedzenia o godz. 16:53. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 z późn. zm.) otworzyła o godz. 

16:26 CVI Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 



PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok. 

4. Zajęcie stanowiska w sprawie wyboru zadań w ramach Rządowego Funduszu Polski 

Ład – Programu Inwestycji Strategicznych oraz Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

5. Zakończenie. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. 

 

Wywiązała się dyskusja w tematach wpływów z podatków, odpowiedniej ilości środków dla 

szkół, posiadania środków na koncie, podniesienia planu po stronie wydatków, niezapłacenia 

faktur bez podniesienia planu co spowodowałoby naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych, wzrastających odsetek od niezapłaconych faktur, posiadania środków na 

opłacenie faktur, zwiększenie planu wydatków na opłacenie faktur za media, wpływu 

dochodów na konto jednak braku ich zaplanowania w budżecie, braku środków na dołożenie 

do wykonania 2 inwestycji, opłacenia faktur za prąd za mieszkania komunalne, przeniesienia 

środków do odpowiednich paragrafów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Edward Urbańczyk 

• Skarbnik Miasta Kinga Drabik 

• Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

• Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel 

 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel powiedziała cyt.: ” proszę szanowni państwo pani 

przewodnicząca i szanowni mieszkańcy to żeby było jednoznacznie wypowiedziane i 

zrozumiane jeżeli chodzi o te zmiany do budżetu które zaproponowała pani skarbnik chodzi 

przede wszystkim o to żeby zapłacić faktury za prąd podkreślę to są faktury za mieszkania 



komunalne wszystko co gmina musi płacić to faktury przychodzą na gminę i gmina te faktury 

musi zapłacić pieniądze które mamy na koncie o których pani skarbnik powiedziała służą do 

tego żeby te faktury zapłacić ale tak jak to tłumaczę one muszą być w naszym budżecie w 

odpowiedniej szufladce czyli krótko mówiąc są w szufladce x a rada miasta musi się zgodzić 

żeby je przesunąć do szufladki y i wtedy burmistrz może zapłacić w przeciwnym wypadku 

szanowni państwo ja jeżeli rada się nie zgodzi na te zmiany to ja jako burmistrz jako pani 

skarbnik za te faktury zapłacić nie mogę i w tym momencie szanowni państwo w gminie są 

naliczane odsetki przez firmę Tauron i żeby nie było żadnych wątpliwości szanowni państwo 

ja nie zapłacę z prostej przyczyny bo wtedy dla mnie to są konsekwencje w postaci naruszania 

dyscypliny finansów publicznych i na to się nie narażę a widzę że państwo chcą mnie na to 

narazić i panią skarbnik w każdym bądź razie to nie zgadzając się dzisiaj na te zmiany to 

państwo decydują o tym że gminie będą naliczane odsetki i jeszcze raz podkreślam bo to jest 

bardzo ważne mamy środki chcę zapłacić rada musi tylko się zgodzić na przesunięcie tych 

środków z jednej szufladki do drugiej w przeciwnym wypadku nie mogę zapłacić za faktury a 

więc wszystko w rękach państwa radnych i narażanie gminy na odsetki tak bardzo wam 

zależy na pieniądzach na oszczędnościach a wy będziecie narażać gminę na odsetki i 

dodatkową kasę którą trzeba będzie zapłacić bo Tauron i tak wystąpi do sądu słuchajcie o 

zapłatę za faktury wcześniej czy później nie wiem czy to będzie za miesiąc czy za dwa bo to 

też jest wszystko zależy od sprawności sądowej i wtedy dostaniemy nakaz będziemy musieli 

zapłacić faktury plus odsetki i państwo muszą być tego świadomi teraz się zgadzacie możemy 

zapłacić bez odsetek nie zgodzicie się sąd daje nakaz że my to musimy zapłacić z odsetkami 

żebyście państwo potem nie mówili że nie byliście świadomi dziękuję bardzo.” 

 

Wywiązała się dyskusja w tematach planowanych budżetów na kolejny rok, podwyżki cen za 

energię, otrzymanych środków z górnictwa i podatków, zaplanowania środków w budżecie, 

braku wykonania wniosków które zgłaszała Rada Miasta, konieczności zapłacenia faktur, 

pozytywnego zaopiniowania budżetu przez RIO, konieczności zapłacenia odsetek od 

niezapłaconych faktur, wzrost cen za prąd, otrzymania rekompensaty i subwencji z 

Ministerstwa Finansów, Ministerstwo Finansów przekazuje środki na uzupełnienie braków, 

przeznaczania środków z nadwyżki na wydatki, posiadania informacji do zaplanowania w 

budżecie kwot z opłaty eksploatacyjnej oraz wysokości środków na energię elektryczną na 

obiekcie przy ul. Lędzińskiej 14, realizowania budżetu bez pożyczek i bez kredytów, 

oszczędności na energii elektrycznej, zwiększenia kosztów za energię, elektryczną, zgłoszenia 



do Urzędu Regulacji Energetyki, przeznaczenia środków z eksploatacji na renowację terenów 

po eksploatacji, utrzymania budynku ORS, przeznaczenia środków z okien na budynku ORS, 

inwestycji wykonanych w budynku przy ul. Lędzińskiej 14, oszczędności poczynionych na 

ORS w miesiącu kiedy budynek był zamknięty, środków przeznaczonych na modernizację 

budynku ORS zarządzanego przez spółkę Partner, możliwości wyłączenia prądu w 

mieszkaniach komunalnych i socjalnych ze względu na niezapłacenie faktur, zapłacenia 

faktur bez konieczności ponoszenia kosztów – odsetek, płacenia odsetek działających na 

szkodę gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Karol Kolny 

• Radny Łukasz Kuczek 

• Radny Tadeusz Ingram 

• Skarbnik Miasta Kinga Drabik 

• Radny Tomasz Kostyra 

• Radna Anna Wysocka 

• Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus 

• Radny Bogusław Dzierżak 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (6) Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Handy, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca poinformowała, że uchwała nie została podjęta. 



Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel poinformowała cyt.: „szanowni państwo jutro składam 

wniosek do przewodniczącej aby w przyszłym tygodniu odbyła się sesja nadzwyczajna o te 

same zmiany ja walczę o to żeby gminę nie narażać na płacenie odsetek dziękuję pięknie.” 

 

Rozpoczęcie dyskusji 09:50, zakończenie dyskusji 50:17. 

 

4. Zajęcie stanowiska w sprawie wyboru zadań w ramach Rządowego Funduszu Polski 

Ład – Programu Inwestycji Strategicznych oraz Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

Naczelnik Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus omówił inwestycje które Rada Miasta 

zaakceptowała na posiedzeniu Komisji Połączonych. 

Radny Paweł Wanot wyraził swoje zdanie cyt.: „dziękuję Pani Przewodnicząca ja tylko 

powtórzę swoje stanowisko wyrażone na komisjach z racji tego że na zaproponowanych 

zaproponowanych ulicach znajduje się ulica Sobieskiego Łanowa Łukasińskiego i Reymonta 

gdzie za kilka miesięcy kilkanaście miesięcy ruszy budowa hal dlatego ja nie mogę 

zaaprobować pozytywnie.” 

Radny Edward Urbańczyk poinformował cyt.: „ja chciałem tylko podać informację że dzisiaj 

była sesja nadzwyczajna rady powiatu i dobrze się stało że zostało uwzględnione też w tym 

Polskim Ładzie dwie nasze lędzińskiej ulice będą remontowane ulica Zawiszy Czarnego i 

ulica Zamkowa dziękuję.” 

 

Naczelnik Jacek Saternus odniósł się do wypowiedzi radnego Pawła Wanota podkreślając, że 

zostały zgłoszone ulice, które posiadają projekty.  

 

Wywiązała się dyskusja w tematach warunków do spełnienia, aby wniosek został pozytywnie 

lub negatywnie rozpatrzony, remontu - budowy ul. Reymonta, zakresu prac do wykonania 

przy remoncie ul. Reymonta, szacunkowych kosztów na remonty innych dróg zgłoszonych do 

projektu, braku możliwości przewidzenie podwyżek przez 15 listopada roku poprzedniego, 

inwestycji nie zaplanowanych w WPF na 2-letnie inwestycje, inwestycji budowy chodnika 

przy ul. Mickiewicza. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Paweł Wanot 

• Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus 



• Radny Karol Kolny 

• Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Bogusława Dzierżaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Bogusława Dzierżaka o zakończeniu dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie Zajęcie stanowiska w sprawie proponowanych 

zadań w ramach Programu Polski Ład. 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w sprawie proponowanych zadań w ramach Programu Polski Ład. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Karol Kolny, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Sebastian Zimnal 

 

Rozpoczęcie dyskusji 50:18, zakończenie dyskusji 01:06:35 

 

5. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 17:25 obrady 

CVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami:  



„Zamykam obrady CVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=X_ykKOr4C7Q 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=X_ykKOr4C7Q

